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To: 51.2e 5122p 5.1.2e

From: ACE EACH. (ACE)

Sent: Tue 3/30/2021 6:06:30 PM

Subject: RE: Kamerbrief polio

Received: Tue 3/30/2021 6:06:30 PM

@minvws.nl]

HaEHEC
Heb brief afgedaan maar nu vergeet ik een versie aan mezelf te zenden ivm telefoontje.
Heb

S “ag
nog het pakketje voor mij wat in marjolein zit? Thnx

Van: [ERE REEREICRECE PE) JEM @minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 18:45

gd > 221 220 2
AEE) SERENE @ minvws.nl>; BE ez)JEEdeminvws.nl>

CC: 5.1.2e 51.2 ) @minvws.nl>

Over de recente vondst:

De IG] verwachtte eerst dat de recente vondst van een buitenlandse bezoeker op het terrein kwam. Zoals [EY aangaf in haar

mail is de IG] later door BBio op de hoogte gesteld dat er in de periode dat de vondst is gedaan er bij Bbio een proefrun met dat

virus type is gedaan.
De bedrijven op het terrein moeten véér 2 april 12.00 aangeven bij IG] welke Jerkzaamheden zij in de periode van de vondst

hebben verricht irt dat type poliovirus.
Dan pas kan er meer uitgesloten worden over de herkomst van de vondst. Ik heb momenteel ook geen extra info hierover

ontvangen. Hoewel de verwachting is dat het bij BBio vandaan komt, is dus te voorbarig om nu al BBio aan te wijzen. Jouw

veronderstelling dat het vanwege het lopende onderzoek is klopt dus.

NB. De naam van BBio staat wel genoemd in de Kamerbrief bij het incident zomer 2020. Daar moet BBio wel van op de hoogte
gebracht worden.

Groet

Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 17:48

CATERER A LN) <A

5 2 EB IEE eminvws.nl>
CC: 5.1.2e i i a

(aE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamerbrief polio

pani IENEE
Nog een vraag: waarom kan naam bbio nu niet gemeld worden? Is dat pas als onderzoeksresultaten igj bekend zijn?

sizee 5.1.2e | JEG ninvws.ni>
Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 15:38

Aan: BED BED. (BED EEE

CC: 5.1.2e iF [REL FRED

(BEL

ER 3B EXE eminvws.ni>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Kamerbrief polio

De Kamerbrief incl. nota heb ik zojuist uitgezet in i Deze komt zsm bij jullie binnen via Marjolein. Dank ook an EE)
voor het meekijken op de brief vandaag (en op de conceptversie).

Ik heb vanochtend gebeld met de IG]:

- Het onderzoek van de IG] wordt ‘in de loop van april’ verwacht. Een concretere datum noemen is nu niet mogelijk.
- Naam BBio kan wel bij het incident zomer 2020 gemeld worden, maar niet bij het recente incident. Die lijn heb ik

aangehouden in de Kamerbrief.
- IG] heeft woordvoering klaar staan indien nodig, vorige week heeft de 1G] al contact gehad met onze woordvoering VWS

en indien nodig nemen ze weer contact op.

Met |JEEEZMBE heb ik afgestemd dat deze Kamerbrief vanwege het incident wel naar de MMZS gaat. MMZS bepaalt zelf

welke zaken ze zelf wil afdoen en wat de aan MVWS laat.
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laat je weten als je nog meer informatie nodig hebt voor het gesprek met IEE

Groet,

Verzonden: maandag 29 maart 2021 21:15

@minvws.nl>

aminvws.n'>;EEKECINN§ GX BE GED minvws.nl>

Onderwerp: RE:

.

Kamerbrief polio- graagje reactie op een aantal punten

ol

JEREDank voor heldere mail! Bijgzand mijn reactie:

1. Als gem de bilt nu is ingelicht zou ik wel opnemen. Ik meende dat we het onderzoek van de inspectie nodig zouden

hebben maar daarover kunnen we ook later iets melden. Wanneer wordt het onderzoek verwacht?

2. We kunnen bbio idd melden als ook aantoonbaar is dat het bij hen vandaan komt, als de inspectie dat kan bevestigen
dan opnemen dus.

3. Wel netjes wanneer ik daar dan ERE elefonisch over informeer inderdaad voordat brief uit gaat, dan kan ik dat

morgen of overmorgen doen. En dan neem ik meteen reminder convenant tekenen mee.

Gr

Van: ERE A JEG invws.ni>
Verzonden: maandag 29 maart 2021 16:26

| ) minvws.nl>

: minvws.nl>; E GEDEEE© inves l>
Onderwerp: Kamerbrief polio -

graag je reactie op een aantal punten

Urgentie: Hoog

Het RIVM en IG] lezen vandaag mee op de Kamerbrief. De reactie van RIVM ontvang ik nog, van IG] heb ik vanmiddag al een

reactie ontvangen.
Je mailde eerder dat het jouw voorkeur heeft om het meest recente incident op te nemen in de nota, maar niet in de Kamerbrief.

De IG] heeft als voorkeur om het wel in de Kamerbrief op te nemen.

Vanavond en morgen rond ik de Kamerbrief en nota af, bij die afronding neem ik graag jouw input mee op de volgende punten:

1) In nota leggen we aan de minister de keuze voor om de recente vondst wel of niet op te nemen. Heeft het jouw
voorkeur, gezien ook de reactie van IG], om in de brief die we voorleggen al wel of niet het recente incident op te

nemen?

- Voordeel wel opnemen: transparant en we voorkomen dat de Kamer via de gemeente De Bilt (bijv via burgemeester)
ingelicht wordt over de recente vondst.

- Voordeel niet opnemen: onderzoek loopt nog, deze vondst kan middels een latere brief ook gemeld worden aan

Kamer.

2) Melden we in de Kamerbrief wel of niet de naam van BBio?

- Voordeel wel: Bij brieven over de lekkages bij Bbio in 2017 en 2018 is de bedrijfsnaam wel gemeld. EEE oof
aan dat het weglaten van de bedrijffsnaam vragen kan opleveren.

- Voordeel niet: De vondsten zomer 2020 en zomer 2021 zijn gedaan in rioolwater, niet direct bij het bedrijf, in

hoeverre is het dan noodzakelijk om naam van het bedrijf te melden. En in hoeverre liggen vaccinproducenten nu

meer onder het vergrootglas vanwege de covid19 vaccins?

3) Hoe wil je BBio inlichten over deze Kamerbrief? Dat kan telefonisch (morgen?) dat er een brief uitgaat gelijktijdig met

het verzenden van de Kamerbrief aan de Kamer.
- Voordeel telefonisch: moment op nogmaals te wijzen op tekenen convenant.

-  Gelijktijdig met brief aan Kamer kan ook, maar we willen nog wel contact met BBio over het tekenen van het

convenant.

Ik hoor het graag, dan kan ik dit meenemen in de afronding van de Kamerbrief en de nota. Ik ben telefonisch goed bereikbaar

vanmiddag evt vanavond.

Groet,
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